
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 04.09.2019 

v kancelárii starostu obce 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

 

- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny  

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- zapisovateľka Mgr. Beáta Salvová 

- ostatní prítomní 

 

Program: 

 

1.  Otvorenie 

2.  Schválenie programu zasadnutia 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.  Voľba návrhovej komisie 

5.  Pripomienky a podnety občanov 

6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Žiadosť o kúpu nehnuteľnosti C-KN 1185/5 o výmere 69 m2 

8.  Žiadosť o zámenu pozemkov pod obecnou cestou E-KN 828/1 a časť parcely C-KN 

1278/3 

9.  Informácie o činnosti komisií 

10.  Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

11. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie zasadnutia 

Štvrté zasadnutie OZ v roku 2019 otvoril o 17:00 hodine privítaním všetkých prítomných 

starosta obce. Zasadnutia sa zúčastnilo 5 poslancov. Starosta skonštatoval, že OZ je uznášania 

schopné.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5    PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu zasadnutia 

 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 51/2019 
Hlasovanie: 5/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: JUDr. Vladimír Mojš, Ing. Katarína 

Pechová,  Bc. Petra Moravčíková a p.  Štefan Salva 

 

 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Beáta Salvová. 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: p. Peter Mišík a Ing. Petra 

Mihoková 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:5      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba návrhovej komisie 

 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: p. Martin Zachar, p. Michal 

Pecho a p. Anton Holička 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 5 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov 

 

Zasadnutia OZ sa zúčastnili títo občania obce: p. Katarína Salvová, L-563, Matej Salva, L-

563 a Mgr. Marianna Bučová, L-342.  

Starosta obce – tento bod programu je zaradený na začiatok zasadnutia OZ zámerne, aby 

zúčastnení občania vyjadrili svoje požiadavky a pripomienky a nemuseli tak čakať až na bod 



desať OZ, kde sa budú preberať aktuálne otázky, rôzne a následne prebehne diskusia. Starosta 

obce vyzval občanov, aby predniesli svoje požiadavky a pripomienky. 

P. Salvová – najprv navrhla riešenie na odvoz trávy z pokosených brehov potoka na ulici 

Hôzdy, ale aj z rodinných domov (ulica od domu p. Salvovej po dom p. Moravčíka) a to aj 

z toho dôvodu, že na danej ulici žijú väčšinou starší občania, ktorí majú s vývozom pokosenej 

trávy problém. Bolo by dobré, keby obec zakúpila vlečku s ťažným zariadením, ktorá by bola 

pristavená na uvedenej ulici, keď sa budú kosiť brehy potoka a priestory okolo rodinných 

domov a pokosená tráva by sa do nej vhadzovala. Následne by bola vlečka zapojená za traktor 

a vyvezená na skládku zeleného odpadu. Vysvetlila, že občania pokosenú trávu nosia na 

kopec za svoje rodinné domy, ktorá pri prehnívaní zapácha. Situáciu okolo kosenia potokov 

boli pozrieť aj pracovníci z povodia Váhu. Prisľúbili, že potok vyčistia, musia sa však zrušiť 

kríky.  

Starosta obce – nie je za pristavenie  vlečky, nakoľko máme veľa ulíc a s pristavovaním 

vlečky by vznikol nový problém - v akom  čase,  na ktorú ulicu, na aký dlhý čas a podobne. 

Obec má zakúpený malotraktor a k nemu  prídavné zariadenia, ktoré sa dajú namontovať za 

uvedený malotraktor. Riešením by boli plánované zvozy. Tieto plánujeme zaviesť od 

budúceho roka. Momentálne riešime plochy na dočasné uskladnenie bioodpadov (tráva). 

P. Salvová - ulica býva zaprataná vrecami so zeleným odpadom. Má vedomosť, že v meste sú 

určité dni, kedy vyvážajú zelený odpad.  Ona nemá problém pokosiť si breh potoka, avšak 

starší občania to nezvládajú ako napr. p. Pecho, L-565, ten si za kosenie platí.  

Starosta obce – obec podala na základe výzvy žiadosť o dotáciu na 600 kompostérov na 

zelený odpad, avšak dotácia nebola schválená. Obec však opätovne podá žiadosť  o dotáciu na 

uvedený počet kompostérov, z ktorých po jednom kuse by  dostala každá domácnosť v obci. 

P. Salvová - pre nás by bolo lepšie, keby sa zelený odpad vyvážal.  

P. Salva – doma máme tri kompostéry a zaplníme ich.  

P. Salvová – myslím si, že by bolo lepšie, keby sa zelený odpad zvážal.  

Poslanec p. Zachar – nedá sa to takto riešiť napr. bude problém v prípade dažďa. 

Starosta obce - zvoz sa musí urobiť po celej dedine, v opačnom prípade by bol problém so 

skládkami.  

P. Salvová -  prvý krát zvoz zeleného odpadu z ich ulice urobili vodárne, druhý krát p. E. 

Salva, pracovník obecného úradu.  

Starosta obce – bolo by dobré vytvoriť 6-10 zberových miest. Bude však potrebné takéto 

miesta v obci nájsť. 

P. Salvová -  bolo by dobré urobiť niečo drevené k zberným nádobám pri nás, tak ako je to na 

niektorých miestach v obci.  

Starosta obce -  získavame na to peniaze z grantov. Vieme, že teraz všetci občania budú 

chcieť ohrádky na zberné nádoby. Máme v pláne všetky zberné miesta ohradiť. Robí sa to 

všade tam, kde je obec vlastníčkou pozemku. Upravíme postup a nasledujúca ohrádka, po 

získaní dotácie, bude zrealizovaná na vašej ulici, no na moste je to nebezpečné. 

Mgr. Bučová – áno, jedno dieťa si tam rozbilo hlavu.  

P. Salvová – upozornila na problém prechádzania áut a osôb po komunikácii 1. mája. Na tejto 

sú nastavané autá, je tam zlý prejazd a sú ohrozené deti aj ich rodičia, keď odchádzajú 

z areálu materskej školy. Nedá sa tam urobiť chodníček za vodou? Je to tam naozaj veľmi 

nebezpečné.  

Starosta obce – chodník by sa musel urobiť od cesty, nakoľko pozemky za potokom sú 

súkromné.  

Poslanec p. Pecho – je tam zakopaný kábel. 

Starosta obce a poslanec Zachar –  vedia o tom, chodník by sa neasfaltoval.  

Starosta obce – kvôli bezpečnosti by sa od cesty osadilo zábradlie.  

P. Salvová – má tam problém prejsť jedno auto. Je to naozaj problém hlavne pre rodičov s 

deťmi. Je to tam veľmi nebezpečné.  



Poslanec p. Pecho – navrhol obmedziť v danej časti rýchlosť.  

Starosta obce – objednali sa dopravné značky, ktoré budú umiestnené po obci. Keď sa 

projektujú značky počíta sa s rýchlosťou, aká je predpísaná v obci, u nás to je 40 km/hod.. 

Objednalo sa niekoľko značiek s označením odporúčaná rýchlosť 30 km/hod.. Dúfam že sa 

objednávka vybaví rýchlo, lebo občas to trvá aj rok. Zmeniť rýchlosť nemáme možnosť. 

Dĺžka schvaľovania prechodov trvala cez tri a pol roka. 

Pani Salvová  – ani obmedzenie rýchlosti tento problém  nevyrieši.  

Starosta obce – najprv je potrebné určiť pozemky, dať urobiť projekt, násyp a obrubníky a 

o rok dlažbu. Odhadom by som to videl na 15 000 až 20 000 €. 

Pani Salvová – nech to urobia pracovníci prevádzok (teraz obce).  

Starosta obce – nemožné, vysvetlil prečo. Pracovníci, ktorí pracujú na obci nestíhajú  zvoz 

odpadu, kosenie, rozrobené projekty, službu občanom, údržbárske práce, atď.. Preto sa 

hľadajú výzvy, granty a firmy.  

Pani Salvová – potom sa môže chodník napojiť na Krivý kút. V sobotu mala návštevu 

z Trnavy, vodopád krásny, avšak smetné koše hrozné. Navrhla napr. vložiť vrecko a  smetné 

koše natrieť. Či by sa v obci nenašiel brigádnik, ktorý by mal toto na starosti.  

Starosta obce – v najbližšej dobe má prebehnúť postupná revitalizácia vodopádu. Čakáme na 

konečnú podobu projektu, nakoľko túto lokalitu treba riešiť ako celkový komplex. Projekt je 

v procese riešenia už tiež viac ako tri roky. Je dôležité počkať, aké koše navrhne architekt. 

Všetko má svoj čas a v tejto veci  je potrebné preukázať značnú mieru trpezlivosti. Problém je 

v návštevníkoch, ráno sa koše vysypú a na obed sú už plné.  

Mgr. Bučová – takýto problém je aj hore pri jazierku (rozbité fľaše). Hanbila sa pred 

návštevníkmi za neporiadok.  

Starosta obce – toto je vizitka človeka, jeho inteligencie. Čo sa týka obecných plôch okolo 

vodopádu, zamestnanec tieto kosí aj dva týždne, tri krát v roku. Máme človeka z ÚPSVaR 

ktorý sa stará len o koše a vysýpa ich v ranných hodinách. No problém s ich preplnením 

pretrváva neustále i pri ich vysýpaní v priebehu víkendu. 

Pani Salvová – opätovne navrhla dať do košov vrecká.  

Starosta obce – koše sú malé a nepáčia sa mi, máme v pláne ich zmeniť.  

Poslankyňa Ing. Mihoková – dávať viac košov nie je riešenie. Ľudia sa musia naučiť tomu, 

aby si prázdne veci brali domov. Čím viac košov, tým viac odpadu. 

 

V priebehu diskusie sa na zasadnutie OZ dostavila poslankyňa p. Pechová. (17.16 hod.) 

 

Poslankyňa Ing. Pechová – na koše dať nápis „ak si doniesol plné, odnes aj prázdne“.  

Mgr. Bučová – treba dať na vodopád separačné koše. 

Pani Salvová – denne sa pri vodopáde otočí aj 100 áut a preto je potrebné aj viac košov 

a sieťku na čistenie vodopádu.  

Poslankyňa Ing. Mihoková – turisti by si mali odnášať odpad. Keď ideme niekam na 

turistiku, tak nie všade  sú koše. Náš vodopád je Národná prírodná pamiatka, určite ho 

nechceme zapratať košmi. 

Poslanec p. Zachar – na komunálny odpad pri vodopáde je čierny kôš. 

Pán Salva – určite sa tam dá zakomponovať malý aj veľký kôš.  Poslanci aj obyvatelia sa 

zhodli na tom, že by tam mali byť separačné koše.  

Pani Salvová – sama by si kúpila separačné koše, ponúknuť to občanom.  

Starosta obce – každý by nechcel separačné nádoby. Na obec sa musíme pozerať ako na 

komplex. Určite ani všetci občania nebudú chcieť kompostéry.  

Mgr. Bučová – vie o tom, že pri zvoze TKO zobrali aj trávu vo vreciach.  

Starosta obce – pracovníci obce majú zákaz zbierať zelený odpad ak je v nádobe na 

komunálny odpad. Mali by sme ľudí naučiť  správať sa. 



Mgr. Bučová – obec Likavka už funguje na aplikácii, cez ktorú je občan informovaný o dianí 

v obci. 

Starosta obce – takúto aplikáciu má aj naša obec.  

Mgr. Bučová – nevedela som, stiahnem si ju.  

Starosta obce – keď sa niečo pridá na stránku objaví sa to v mobile občana, ktorý má 

stiahnutú aplikáciu. 

Mgr. Bučová – nedalo by sa na obci platiť kartou.  

Starosta obce – agentúra, ktorá ponúka aplikáciu na platbu kartou bola s ponukou aj na obci. 

V Rakúsku už platbu kartou rušia.  

Mgr. Bučová – na schodoch pri telocvični je odtrhnutý travertín, ničí sa aj dlažba.  

Pani Salvová – máme na ulici moc dôchodcov a musíme sa im prispôsobiť.  

Poslankyňa Ing. Pechová – je potrebné opraviť plot na škôlke od cesty, sú tam vytrhnuté 

tyčky. Deti cez to prechádzajú, môže ich zraziť auto.  

Mgr. Bučová – multifunkčné ihrisko – nedal by sa zlepšiť kamerový systém? Na ihrisku býva 

odpad, ktorý si musí s deťmi pred hodinou telocviku vyzbierať.  

Starosta obce – je zdĺhavé sledovať stále kamerový systém.  

Mgr. Bučová – naozaj je na ihrisku neporiadok.  

Starosta obce – ihrisko sa zamykať nebude. Stálo 45000 € a bolo by nevyužívané?  

Mgr. Bučová - oznámi ak príde na to, kto za sebou necháva na ihrisku neporiadok. 

Starosta obce – keby bol kamerový systém napojený na školu a ak by mal byť silnejší, 

navýšili by sa náklady škole.  

Mgr. Bučová – načo je potom kamerový systém? 

Starosta obce -  na zistenie väčšej škodovej udalosti.  

Pani Salvová – tlmočila pripomienky od občanov, že schodíky na dolnom cintoríne treba 

opraviť a kompostéry sú zle umiestnené. Sú umiestnené blízko pri hroboch. 

Starosta obce  – kompostéry sa postavia mimo cintorína v dohľadnej dobe. Zároveň vyzval p. 

Bučovú, aby do Lúčanského hlásnika dali oznam – upozornenie o znečisťovaní ihriska. 

Oznam by sa dal osobitne, nie ako súčasť článkov školy. Starosta sa veľmi pochvalne vyjadril 

o terajšom školníkovi školy p. Matulovi, ktorý je veľmi šikovný.  

Pani Salvová – ešte raz sa vrátila k vyčisteniu potoka na ich ulici a skonštatovala, že nateraz 

si vyčistili  potok za pomoci povodia Váhu.  

Obecné zastupiteľstvo berie pripomienky a podnety občanov na vedomie. 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Poslanci  plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom mailovej pošty. Starosta obce 

vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých 

uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto 

zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 52/2019  
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: JUDr. Vladimír Mojš, Bc. Petra 

Moravčíková a p.  Štefan Salva 

 

 

 

 

 

 



K bodu 7 programu OZ 

Žiadosť o kúpu nehnuteľností C-KN 1182/5 o výmere 69 m2 

 

Starosta obce – jedná sa o predaj nehnuteľnosti pre p. Kesselovú. Nedoložila geometrický 

plán, avšak po upozornení ho doniesla. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 53/2019 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: JUDr. Vladimír Mojš, Bc. Petra 

Moravčíková a p.  Štefan Salva 

 

K bodu 8 programu OZ 

Žiadosť o zámenu pozemkov pod obecnou cestou E-KN 828/1 a časť parcely C-KN 

1278/3 

 

Starosta obce – žiadosť  prišla od p. Muchovej Marty, L-553.  

Poslanec p. Zachar – pani Muchová si musí vysporiadať trojuholník pred domom. Zámena 

nie je možná, pokiaľ sa nevysporiada pozemok hraničiaci medzi obecným pozemkom 

a pozemkom p. Muchovej.  Obec jej môže umožniť parkovanie na svojom pozemku.  

OZ odporúča starostovi  obce odpovedať p. Muchovej listom, že danú parcelu môže využívať 

na parkovanie, avšak na nej nesmie postaviť žiadnu stavbu. 

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Stavebná komisia 

Poslanec p. Zachar – komisia sa  zišla 28.08.2019. Členovia boli uvedený do problematiky. 

Komisia sa bude zaoberať stavbami, ktoré plánuje vybudovať obec a rozvojom obce.  

Starosta obce – informovali komisiu o zámeroch obce v oblasti výstavby. Na budúcom 

zasadnutí už komisia vyjde s konkrétnymi odporúčaniami.  

 

Zasadnutia ostatných komisií sa neuskutočnili.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 54/2019 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: JUDr. Vladimír Mojš, Bc. Petra 

Moravčíková a p.  Štefan Salva 

 

 

K bodu 10 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

Starosta obce – vydal príkaz na fyzickú a dokladovú inventúru. Od CBA Verex obec 

obdržala žiadosť na prenájom priestorov na prevádzkovanie obchodu.  

Poslanec p. Holička - opýtal sa na výmeru uvedenej plochy. 

Starosta obce - p. Frackuliak, zástupca CBA Verex,  navštívil starostu už viackrát. Starosta 

mu navrhol, aby si pre prevádzku predajne v našej obci hľadali miesto. Starosta obce  volal p. 

Adamčiakovi. Nájomná zmluva je vypovedateľná kedykoľvek, výpovedná lehota je dva 



mesiace. Firma CBA Verex ponúka za nájom min. 300 eur, alebo 2% z obratu. Starosta – 

všetko záleží na poslancoch ako sa rozhodnú.  

Poslanec p. Holička – má vedomosť, že k 30.9.2019 majú zamestnankyne SIPOS-u 

výpoveď.  

Starosta obce – ak ide p. Adamčiak aj naďalej prevádzkovať predajňu, navrhuje, aby jednal 

o cene, tak ako to navrhla firma CBA Verex. Zároveň navrhuje premerať a určiť sadzby za 

jednotlivé priestory. Obec bude informovať p. Adamčiaka, že vstúpila do jednania s p. 

Frackuliakom. 

Lúčanskí hudci si podali žiadosť na dotáciu na zakúpenie huslí. Starosta im odporučí, aby si 

žiadosť podali cez JD, prípadne cez VHS umenie.  

Poslankyňa Ing. Mihoková – dobré husle stoja viac ako 1000 €.  

Poslankyňa Ing.  Pechová – poukázala na to, že skupina Pálenica si vypožičiavala na svoje 

vystúpenia basu od Fsk Lúčan bez akékoľvek zmluvy medzi nimi a Fsk Lúča a basu prenášala 

bez  obalu. Basa sa poškodila a tým vznikol problém (oprava basy). Na základe tohto 

problému FsK Lúčan a Pálenica uzatvorili medzi sebou zmluvu o výpožičke basy. 

Starosta obce – navrhol splácanie huslí vystúpeniami Lúčanských hudcov a tým by sa stali  

husle ich majetkom. Na základe ich žiadosti VHS napíše žiadosť na obec na podporu kúpu 

huslí pre s. Máriu Hankovú. 

Poslankyňa Ing. Mihoková – rada podporí s. Máriu Hankovú. Bola by za to, aby husle boli 

jej vlastníctvom.  

Poslankyňa Ing. Pechová – upozornila na žiadosti aj od iných občanov v budúcnosti. 

Starosta obce – dať len „jednorázový príspevok“. Takto to ošetriť. Príspevky sa nedávajú 

hocikomu, kto si o to požiada. Musí to byť žiadateľ, ktorý reprezentuje obec, alebo 

poskytnuté financie ,slúžia skupine občanov“ a pre občanov. Zohľadňujú sa všetky aspekty 

pred poskytnutím dotácie, alebo podpory. 

 

Starosta obce ďalej informoval poslancov: 

Projekt Markuška – robí sa prestrešenie, nové skladové priestory a pódium.  

Rozšírenie sály na pilieroch -  bude odľahčená strecha, urobí sa klimatizácia. Občania 

bývajúci pri OcÚ sa informovali, ako budú „odmení“ za to, že bývajú pri sále.  

Projekt na vodopád 

Poslanec p. Mišík – či sa neuvažuje s rozšírením parkoviska.  

Starosta obce – životné prostredie nedovolí rozšírenie parkoviska do priestorov vodopádu. 

Skôr rozšírenie od p. Milana na hor – šikmé parkovisko.  

Poslankyňa Ing. Pechová – návštevníci obce nevedia nájsť parkovisko pri OcÚ, je však zlé 

označenie k nemu.  

Starosta obce - dali sa urobiť značky „Parkovisko“. Pán Pápež by predal pozemok na 

parkovanie. Parkovisko by sa urobilo potom aj pred zeleným domčekom, potok by sa 

premostil.  

Poslanec p. Pecho – spýtať sa občanov v okolí, či budú s tým súhlasiť.  

Starosta obce – takto sa to nedá riešiť. V niektorých veciach treba byť rozhodný a za svojim 

rozhodnutím si stáť. Do roku 2031 sa idú robiť komasácie. Nikto sa ťa nebude pýtať, či chceš 

alebo nechceš daný pozemok vymeniť a či súhlasíš s pridelením iného. Sú to veci v prospech 

obce a jej občanov ako celku.  



Starosta obce - musí sa nájsť adekvátne riešenie oproti striekaniu buriny. Minulo sa veľa 

lanka na vykášanie po obci. Má vedomosť, že  existuje brúsny kotúč na odstránenie buriny. 

Starosta poprosil Ing. Mihokovú, aby o tom niečo zistila, či sa nedajú použiť ekologické 

prostriedky na ničenie buriny. 

Starosta obce  

- vyžiadal si záznam o nehode od dopravnej polície v Liptovskej Teplej, ktorej účastníkom 

bol náš zamestnanec p. Fliega. Tu sa záznam nenašiel, takže poprosil o konzultáciu na 

dopravnej polícii v Ružomberku. K jednoznačnému pochybeniu u nášho šoféra nedošlo, 

nakoľko sa nehoda stala v nepriehľadnej zákrute. Je tu však fakt, že vodič musí prispôsobiť 

svoju jazdu celkovým cestným a dopravným podmienkam a svojím šoférskym schopnostiam. 

Prešiel som si to viac krát a mám za to, že sa to mohlo stať komukoľvek, čomu nasvedčuje 

i to, že ma na toto nebezpečné vychádzanie vozidiel upozornili viacerí obyvatelia na tejto 

komunikácii.  V mieste kde došlo ku kolízii je už zrkadlo. 

- pripravuje sa projekt na výťah v chodbe OcÚ, dostali sme dotáciu z Ministerstva financií 

SR. Spoluúčasť bude cca 2,500 €. 

- P. Tuková je už zamestnankyňou obce. Dala výpoveď v Liptovských Sliačoch, kde bola 

zamestnankyňou spoločného stavebného úradu. Tri mesiace plynie výpovedná lehota. 

- získala sa dotácia na opravu telocvične. Peniaze nám zadržali, kvôli nevysporiadanému 

pozemku. Pôvodná stavba bola na katastri zapísaná ako družina. Oprava na katastri družina 

a telocvičňa. Bol problém so získaním tejto dotácie, nakoľko stavba nie je v celosti na 

obecných pozemkoch. Musel som to riešiť veľmi urýchlene.  

- nakoľko sa mení zákon o odpadovom hospodárstve, Obec  Kalameny požiadala, aby bol 

novovybudovaný zberný dvor  spoločný pre obec  Lúčky aj Kalameny. Starosta súhlasí, ale za 

odplatu napr. refundovanie mzdy zamestnanca zberného dvora. Momentálne máme už 

spojazdnený program na váhy, avšak bez tlačenia vážnych lístkov napr. už sami si odvážime 

papier.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

Poslankyňa Ing. Pechová – vrátila sa k téme stavby bytového domu a navrhla spraviť 

anketu. Obec má internetovú stránku a prostredníctvom nej vyvesiť dotazník. Z odpovedí by 

sme mali prehľad o záujme o bytový dom od našich občanov. Predišlo by sa dohadom a mali 

by sme v rukách niečo konkrétne.  

Starosta obce - vie o záujme viac ako 20 ľudí. Netreba ísť na úkor kvality do kvantity. Dať 

urobiť celú koncepciu. Urobiť jeden bytový dom a tak zistiť, či by bol o to záujem. Ak nie, 

nestavať ďalej.  

Poslankyňa Ing. Pechová – na predchádzajúcom zasadnutí OZ bolo málo času na 

rozmyslenie.  

Starosta obce – naskytla sa takáto možnosť a preto som vám to predostrel. Stavalo by sa už 

na budúci rok. Teraz budeme minimálne 1 ½ roku čakať na ďalšie schvaľovanie dotácie, ktorá 

bude až v roku 2021. Bola tu veľká možnosť získať dotáciu cca 400 000 €. Neviem ako to 

bude v roku 2021. Klesáme s počtom obyvateľov z roka na rok. V roku 2021 bude sčítanie 

obyvateľov, určite nám klesnú podielové dane. Bude to nemalá finančná strata pre obec ročne. 

A bude to na minimálne na 10 rokov.  



Poslankyňa Ing. Mihoková – rozprávala som sa tiež s občanmi, a mnohí hovorili, že obec 

má málo pekných pozemkov a aj tie sa zastavajú, už je to tam ako sídlisko. Škola bude chcieť 

školskú záhradu a nebude mať kde robiť pestovateľské aktivity.  

Starosta obce – je to centrum obce, miesto kde môže byť výstavba a toto môžu povedať len tí 

ľudia, ktorí majú kde bývať, majú pozemky atď.. Škola má pred budovou miesto na 

vytvorenie záhrady pre pestovateľské práce. 

Poslanec p. Pecho – sťažnosť Pirošovcov na p. Polónyho (ul. Krivý kút). P. Polóny skladoval 

dlhodobo piesok na obecnom pozemku. Zo strany Pirošovcov nastal problém  dostať sa do 

domu.  

Starosta obce – pýtal sa p. Piroša, či má dať odhádzať p. Polónymu časť piesku. Po 

konzultácii a vysvetlení problému p. Piroš povedal, aby sa to zatiaľ vyriešilo odprataním časti 

piesku, čím by sa uvoľnila prístupová cesta do dvora p. Piroša. Takéto vyjadrenie P. Piroša 

bolo  na základe toho, že daný piesok má p. Polóny pripravený na realizáciu plotu. Obec dá 

vypíliť stromy na danom pozemku, čím bude lepšia prístupová cesta  k pozemkom 

Pirošovcov a p. Polónymu. Starosta sa bude opätovne zhovárať s p. Pirošom.  

Poslanykňa Ing. Pechová – rodičia sa sťažujú, že sa neotvorila tretia trieda v MŠ a deti nie 

sú adekvátne vyučované.  

Starosta obce - Na 24  detí v triede je potrebné zabezpečiť 2 učiteľky. V roku 2018 bola 

otvorená poltriedka na základe toho, že 2-ročné dieťa sa počíta za 2 deti a tým sa navýšil 

počet detí v uvedenom roku. Tento rok sa nebrali deti mladšie ako  tri 3 roky (3 deti). 

Momentálne je v škôlke 41 detí a z toho dôvodu sú otvorené dve triedy. Povedal som, že ak 

by sa naplnila minimálna kapacita detí, otvára sa ďalšia trieda. Ďalšou vecou sú aj mzdové 

náklady na učiteľky. Aj keď sú len dve triedy a deti sú pospájané v triedach (malé deti, 

stredné deti a predškoláci) p. učiteľky sa im adekvátne venujú a vzdelanie je predsa 

v kompetencii učiteliek. Na otvorenie novej triedy je potrebné prijať min. 9. detí.   Vo štvrtok 

bude rodičovské združenie v MŠ, kde sa o tom bude hovoriť. 

Poslanec p. Pecho – bolo vy dobré pozrieť mostík do Krivého kúta.  

Starosta obce – momentálne nemáme pracovné kapacity, ale máme to v pláne prác spolu 

s inými nedostatkami v obci. 

Poslanec p. Holička – ako je to s požiarnou zbrojnicou. Plánuje sa na priestore oproti 

obchodu Holičkovcov /Bažantu/? 

Starosta obce –  sú viaceré vizualizácie. Ako som spomínal na začiatku roku, tento rok dáme 

vypracovať štúdie a určíme priority. Áno, jedna štúdia je s alternatívou postaviť zbrojnicu 

oproti Pohostinstvu Bažant. Mala by to byť malá garáž pre nové vozidlo IVECO a jedno 

podlažie pre výstrojovňu a zasadačku. 

V rámci tohto bodu sa hlasovalo aj o zrušení žiadosti o odkúpenie pozemku p. Martinom 

Zacharom, na základe jeho ústneho odvolania žiadosti. 

Starosta dal hlasovať o zrušení uznesenia. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 55/2019 
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: JUDr. Vladimír Mojš, Bc. Petra 

Moravčíková a p.  Štefan Salva 

 

 



K bodu 11 programu OZ 

Záver 

 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Beáta Salvová 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

p. Peter Mišík 

 

 

Ing. Petra Mihoková 

 

 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 


